
Interpellation 

Ställd till planutskottets ordförande Arnulf Langlet (m)

Planeringen av Södra Färingsö

Bild ovan: Kommunens Planprio 2021, Södra Färingsö

Södra Färingsö är ett attraktivt område för många på grund av sitt centrala men samtidigt lantliga 
och natursköna läge. Området söder om Stenhamra bort till Mörby är ungefär lika stort som 
Brommas alla villaområden tillsammans. 

I kommunens planprioritering ser vi ett tjugotal prioriterade detaljplaner, både kommunala och 
exploatörsdrivna de närmaste åren och fler lär tillkomma.  Trafiken ökar för varje dag på den statliga 
vägen genom området och kommunen har inte mycket att säga till om. VA-systemet hänger inte 
med. 

Hur kan vi förädla Södra Färingsö och bibehålla den lantliga charmen? Hur kan vi få alla intressen att 
komma till tals och även bli nöjda med de förändringar som oundvikligen kommer? Hur ska vi få en 
hållbar trafiksituation? Hur ska vi få till prisvärda bostäder som inte belastas av stora kostnader för 
små planer där varje plan måste ta fram sin egen trafikutredning osv.

En fördjupad översiktsplan eller en programhandling skulle kunna hjälpa oss att bringa ordning ur 
kaos. Dess syfte är att skapa en långsiktigt hållbar utveckling av bebyggelsen i området. Den ska vara 
vägledande och ett underlag för dialog mellan olika intressenter. Den kan hjälpa oss att få en vackert 
gestaltad miljö och en trafiksituation som håller ihop.

Med anledning av ovanstående vill vi fråga kommunstyrelsens ordförande:

Har kommunen för avsikt att planera Södra Färingsö i ett sammanhang och ta fram en 
fördjupad översiktsplan eller ett planprogram?

Fredrik Ohls för Liberalerna Ekerös kommunfullmäktigegrupp
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